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Z A P I S N I K 
s 8. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 14. veljače 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni:  Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka 
za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-
Delnice d.o.o., Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica 
Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Snježana Čavić, Dječji vrtić Hlojkica, Dragan Abramović, 
zapovjednik JVP Delnice, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za 
obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave, Zrinka Ružić, Odsjek za proračun i 
financije, Dario Medvedec, direktor Goranskog sportskog centra Delnice  i Klaudija Kumpar, tajnica 
gradonačelnika. 

Odsutni: Ivica Knežević, Zvezdana Jerković i Đulio Jusufi koji su poslali svoje zamjene na 
sjednicu Kolegija. 

 
Sjednicu je otvorila zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić koja poziva prisutne da 

podnesu izvješća. 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- Predan je zahtjev Hrvatskom zavodu za zapošljavanje, objavljen je natječaj za mjesto 
informatora, radi se o mjeri ministra Mrsića za volontere, bilježi se dosta telefonskih poziva i 
do sada je pristigla jedna kandidatura. Natječaj traje do 20. 2. 

- Sistematizirani su podaci o inozemnim udruženjima, dovršene su Slovenija i Italija, radi se o 
udruženjima za brdski biciklizam, lovstvo, ribolov, planinarenje i penjanje te turističke 
informativne centre. Objedinjene podatke dostavit će Gradu. 

- Inicijativa oko natječaja ARTUR koji traje do 1. 3. – arhitektura i turizam – prijedlog prijave 
gospođice Bukovac je išao za prijavu ledene dvorane kao jednog objekta koji doista zaslužuje, 
s arhitektonske strane, pažnju.  

- Radi se na prilagodbi turističkog prometa za siječanj. Prijava Državnom zavodu za statistiku 
ide u digitalnom obliku. 

- Završena je konačna sistematizacija podataka za Kalendar događanja, podaci su 
sistematizirani, prikupljeni su, posljednji poziv je išao 13. 2. i odaslan je kao treći poziv za 
dostavu podataka spram udruga i raznih organizatora. Danas bi iskoristili priliku za promidžbu 
emisijom Sunčani sat u živo. 

- Od Turističke zajednice PGŽ očekuje se potvrđivanje liste predstavnika članstva. Nakon toga 
može se krenuti s procesuiranjem radnih tijela za ustoličenje nove ekipe koja će upravljati 
destinacijom. Te podatke dostavit ćemo Gradu. 

- Internet stranica se puni, radi se o informacijama koje su obrađene u kratke tekstove s 
naglaskom na fotografije, radi se o ažuriranju i pregledu postavljenog sadržaja. Osim „Kutka 
za iznajmljivače“ dodan je Kalendar događanja, a rubrike “Što doživjeti“ i „Gdje odsjesti“ su 
završene. 

- Rad sa strankama, financijsko poslovanje, dnevno urudžbiranje ulaznih i izlaznih dopisa te 
računa je ono što se radi na dnevnoj razini. 



- Angažman kolegice Bukovac vezan je uz program Valentinova ovoga vikenda (koncert u 
nedjelju i program koji priprema Pahulja, večeras). 

- Obzirom na nemilu situaciju ledenog tjedna dobivena je besplatna promidžba u časopisu 
„Vikend van Zagreba“ gdje je u glasilu novog naziva „Moj vikend…“ obrađena maškarana 
događanja i Crni Lug s ponudom Pesnika, te gastronomija. 

- Cijeli mjesec dogovarana je emisija Sunčani sat, koja je također zbog ledenog tjedna dobivena 
besplatno. Emisija je danas u 14 sati.  

- U obliku tabličnog prikaza sistematizirani su prošlogodišnji termini i vrste natječaja turističke 
naravi. Dobivene su informacije o novim natječajima na koje bi trebali aplicirati. 

 
DARIO MEDVEDEC podnio je izvješće o posjećenosti Stalnog postava u Brodu na Kupi za 
vrijeme Dana kulture Grada Delnica. U periodu od 19-23 sata Kaštel je posjetilo 60-tak 
posjetitelja i to su većinom bile obitelji s djecom i umirovljenici. Prilikom održavanja 
manifestacije prikupljali su se dobrovoljni prilozi za Udrugu „Bobovac“ koja djeluje u sklopu 
škole Frana Krste Frankopana. 

- U dogovoru s Primorsko-goranskom županijom pripremljeno je pismo potpore po zahtjevu 
Hotela Risnjak za apliciranje na natječaj „Povećanje gospodarske aktivnosti i konkurentnosti 
malih i srednjih poduzeća“. 

- Državna revizija provodi reviziju učinkovitosti. Sagledavaju nešto što se do sada nikada nije 
sagledavalo, gledaju i traže strateške dokumente koji bi trebali u sebi sadržavati ocjenu 
mjerljivosti i uspješnosti poslovanja.  

- Zamjenica gradonačelnika provjerit će u kojoj je fazi izrada Ugovora o sufinanciranju 
djelatnosti za GSC za 2014. godinu. 

- Za projekt ARTUR pripremit će se podaci potrebni za prijavu što se tiče samog objekta i 
njegove konstrukcije. 

- Predstavnik GSC-a sudjelovat će u emisiji Sunčani sat. 
- Danas je u Županiji sastanak na temu Platak i investicije na Platku,  

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- Odjel je uglavnom radio na terenu, na ocjeni stanja svih objekata koji su u vlasništvu Grada. S 
komunalnim redarom, Gorankom Kajfeš obiđen je teren, pregledana je javna rasvjeta, javne 
površine, nerazvrstane ceste i napravio se prvi izvještaj prema Županiji o procjeni šteta na tim 
objektima. Sada se radi detaljna analiza i procjena troškova za prijavu šteta Komisiji za 
procjenu šteta. 

- Komunalni redar i Dario Podnar najviše su radili na dostavi goriva u udaljene destinacije, na 
premještanju agregata iz mjesta gdje su dobili struju u mjesta gdje struje još nema. To je dosta 
širok prostor i iziskuje dosta vremena. 

- Dario Podnar je u ovom periodu godine napravio cca 100 novih rješenja za komunalnu 
naknadu što je rezultat ili obilaska terena i kontrole na terenu ili je rezultat toga što se u odjelu 
prikupljaju podaci vezano ili za izdane dozvole za novu gradnju ili za legalizaciju postojećih 
objekata. Tu treba dodati i puno postojećih rješenja vezano uz promjenu podataka (povećana 
ili smanjena površina pojedinim subjektima koji plaćaju pojedinu naknadu). Pretpostavka je 
da se radi o 200-tinjak rješenja. Veliki dio poslova obavljao je kao pomoć komunalnom redaru 
naročito u kancelariji dok je komunalni redar na terenu kad preuzima njegove stranke i obavlja 
taj dio poslova. 

- Trenutno se rade pripreme na izdavanju računa za 2014. godinu, rade se opomene, ovrhe i sve 
ostalo za komunalnu naknadu onih koji neredovito plaćaju. 

- Gospođa Goranka Kajfeš je radila na prikupljanju podataka, izradi 1. izvještaja o štetama na 
šumama, raslinju i javnim površinama – prometni znakovi i prometna signalizacija što je 
oštećeno uslijed vremenskih nepogoda. 

- Istaknuta je koordinacija poslova s komunalnim redarom, „Risnjak-Delnice“ d.o.o. i ostalim 
strankama na terenu te s mjesnim odborima -  primanje poziva i prijava od mjesnih odbora i 
reagiranje po prijavama.  



- radi na još 23 predmeta iz redovnog poslovanja – korištenje javnih površina, održavanje i 
korištenje objekata u vlasništvu grada, zahtjevi građana za zakup poljoprivrednog zemljišta i 
slično. 

- Ilija Kezele kao komunalni redar najveći dio poslova je obavljao na terenu, na sanaciji šteta i 
koordinaciji sa zimskom službom, poduzećem Risnjak (davanje naloga, kontrola radova), 
popis šteta u Razlogama, Lučice, Delnice. 

- Obavljali su se redovni poslovi koji se obavljaju mimo elementarne nepogode – dosta 
aktivnosti uz hvatanje pasa i mačaka lutalica i slično. 

- Kao voditelj radila je na procjeni šteta na javnoj rasvjeti, obiđen je cijeli teren, napisan je 
detaljan popis, slikane su štete za fotodokumentaciju. 

- Radi se na Planu javne nabave za 2013. godinu (izmjena) s Odsjekom za računovodstvo te 
novi Plan javne nabave za 2014. godinu. 

- Radila su se rješenja za legalizaciju, potvrde, uvjerenja, ažurirala se evidencija koja je obimna, 
Rješenja za komunalni doprinos pristižu u većem broju nego prošle godine s obzirom na trend 
legalizacije bespravno sagrađenih objekata. 

- Sređeni su podaci o vlasništvu za Poslovnu zonu K2. 
- Radilo se na posebnim uvjetima gradnje za pojedinačne zahtjeve Službe za prostorno 

uređenje. 
- Odrađeno je pismo namjere za Hotel Risnjak i ujedno su vršeni dodatni dogovori vezano uz 

njihov zahtjev za otkup zemljišta i izmjenu UPU-a da bi mogli svoj zahvat realizirati. 
 

NIKOLA MUVRIN 
- Radi se na poslovima održavanja, čišćenja, uređenja prostora.  
- Počela je adaptacija Radničkog doma (izmjena stolarije). Danas bi trebao biti dovršen 1. kat s 

time da se u nedjelju, obzirom na zbivanja u Radničkom domu, ne bi radilo. Za sada radovi 
idu normalnim tijekom, većih problema nema. 

- Što se tiče dimnjačarske službe iz Slovenije su dobiveni papiri potvrđeni od njihove uprave i 
iste treba nostrificirati. Javio se još jedan čovjek zainteresiran za rad u dimnjačarskoj službi. 

- Prostor Disko kluba – ranijem zakupcu je upućen dopis namjere da do 21. veljače isprazni 
prostor od svog inventara, nakon toga roka oprema će se deložirati o njegovom trošku. 

- Ugovori s Axiomom poslani su na potpis a vezano na programe groblja i evidencije grobnih 
mjesta. 

- Elaborat zaštite od požara nije gotov zbog spriječenosti protupožarnog inspektora. Poslije toga 
ići će se u idejni plan rješenja prostora disko kluba da se vide kolika bi bila financijska 
ulaganja u taj prostor. 

- Poslane su opomene za grobarinu a krenut će se i s ovrhama jer su dužnici više-manje isti. 
- Snimljene su štete na javnim površinama koje održava Risnjak-Delnice, čak se išlo u analizu 

pojedinačnih stabala o šteti.  
- U doglednoj budućnosti probat će se nabaviti stroj sjeckalica koja radi iverje od grana koje su 

propale, koje se obrezuju i slično. Problem je deponiranja toga materijala jer se ne smije paliti, 
vozi se u Sović laz i u 2014. godini prijevoz materijala je koštao 22.500 bez PDV-a, a sam 
stroj košta 20.000 kuna. Takva investicija bila bi isplativa. 
 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- obavljaju se redoviti poslovi slaganja knjižnične građe, vrše se pripreme za izdavanje, radi se s 
korisnicima, rješavaju se korisnička pitanja i nabava novih knjiga. Naime, puno knjiga dolazi 
u knjižnicu (200-tinjak novih knjiga koje se struče). Zbog nedostatka prostora knjige su po 
podovima knjižnice. 

- Završena je „Moja prva knjiga“ koju su radile dvije djevojčice koje su sada u završnoj fazi 
izrade knjige, na natječaju će biti dvije prijave i nada se da će se slikovnica tiskati. 

- Ponedjeljkom vodi pričaonicu. 
- Četvrtkom se održava jezična radionica „Što je kaj“ koju vodi gospođa Zubović i na kojoj  

djeca uče delnički govor. Nastupit će na priredbi za Valentinovo. 
- Četvrtkom se održava kreativna radionica koju vodi gospođa Zubović, knjižnica je puna djece, 

lijepo se radi i svi su zadovoljni. 



- Djeca iz Osnovne škole nisu posjetila Knjižnicu i to će se odraditi naknadno. 
- Srijedom ide radijska emisija u 15 sati. 
- Jučer i danas provodi se akcija darivanja knjiga povodom Međunarodnog dana darivanja 

knjiga, oglasili smo se člankom u Novom listu međutim jučer je odaziv bio dosta slab. Knjige 
će se pokloniti odjelima Dječje bolnice Kantrida. To je akcija na nivou države u koju se 
Knjižnica priključila. 

- Plan nabave je napravljen i postavljen na mrežnoj  stranici. 
- Ističe problem nedostatka prostora. 
- Vremenske nepogode na Knjižnicu nisu djelovale u smislu dolaska korisnika. Naime, 

najmanje 60 pa do čak 130 korisnika prođe dnevno kroz Knjižnicu. 
 

SNJEŽANA ČAVIĆ 
- Ispričava ravnateljicu koja porotnica na Županijskom sudu i neizostavno mora prisustvovati 

ročištima kad je pozovu. 
- Sve planirane aktivnosti u Vrtiću su dovršene.  
- Elementarna nepogoda je bila uzrokom zatvorenog vrtića na tjedan dana. 
- Svakodnevno se vrše pripreme za maškare u Rijeci 22. 2., s roditeljima se organiziraju 

radionice na kojima svi zajedno dovršavaju maske, prijavljeni su Ježići iz čarobne šume, djeca 
i roditelji time su oduševljeni. 

- Od ponedjeljka je počela „Mala škola“ u popodnevnim satima u kojoj je obuhvaćeno 13. djece 
koja se pripremaju za školu. Mala škola traje do 1. lipnja. 

- U utorak je održano Upravno vijeće. 
- Održan je i radni dogovor odgajatelja i ravnateljice vezano uz pripreme za Dan vrtića, 5. 3. u 

Radničkom domu. 
- U srijedu je ravnateljica pratila rad u jasličkim skupinama te rad na pripravnicima. 
- Ovaj tjedan započele su dvotjednu praksu tri studentice koje studiraju predškolski odgoj u 

Puli, svaka od njih je u jednoj grupi. 
- Danas se obilježava Valentinovo što je za Vrtić jako važan doživljaj jer su svi zaljubljeni, rade 

se srca, pjesmice, recitacije i slično. 
 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 

- Još je sve pod utjecajem posljedica elementarne nepogode, odrađuju se intervencije 
pomaganja ljudima. 

- Odrađuju se redovne djelatnosti – vježbe, održavanje opreme te popravak opreme koja je 
korištena u elementarnoj nepogodi. 

- Dolaze i nove intervencije koje su posljedica elementarne nepogode. 
- Vatrogasci odrađuju sve što treba i problema nema. 

 
ZRINKA RUŽIĆ 

- Kolegica Patricia Pleše Medić napravila je obrasce poreza, prireza i doprinosa za sve 
neoporezive isplate fizičkim osobama za siječanj 2014. (stipendije, jednokratne novčane 
pomoći, putni nalozi, obračun za volontere…) 

- Izrađen je interni akt javne nabave. 
- Isplaćene su stipendije učenicima i studentima za veljaču. 
- Kolegica Jasminka Curl završila je s usklađenjem kartica potraživanja i obračunatih prihoda 

poslovanja na razini 2013. godine. 
- Napravila je kontrolu bilance prije završnog obračuna te kontrolu konta, troška i obveza za 

2013. godinu. 
- Završila je s unošenjem konta imovine i konta vlastitih izvora u likvidaturi odnosno u knjizi 

ulaznih računa za 2013. godinu. 
- Proslijeđena su sredstva za plaće proračunskim korisnicima. 
- Dovršen je Plan nabave za 2014. godinu, Druge izmjene Plana za 2013. godinu kao i pregled 

sklopljenih ugovora. 
- Obavljani su i drugi poslovi vezani uz tekuće poslovanje koji se vrše kontinuirano. 

 



GORDANA PISKAČ 
- Svi su bili angažirani na poslove vezane uz elementarnu nepogodu, komunikaciju s mjesnim 

odborima, te danonoćno rješavanje problema s našim građanima. 
- Urbanistički plan uređenja „Kendar“ je pri kraju, radi se Odluka o usvajanju koja se priprema 

za Gradsko vijeće.  
- Na UPU Velike i Male Polane i Lučice zakazana je prethodna rasprava koja će biti 21. veljače 

u 12, 12,30 i 13,00 sati. O tome su obaviještene sve pravne osobe. Danas će obavijest biti 
objavljena na Internet stranici Grada. Prethodna rasprave odnosi se na pravne osobe. 

- Ovoga tjedna u posjeti je bila firma iz Ukraine FILAN ARTEST koji su zainteresirani za 
izgradnju malih mini centrala na našem području. Pokazali smo im mogućnosti za izgradnju, 
njihova je ideja da bi na mjestima nekadašnjih mlinova lokacije iskoristili za mini centrale. 
Očekujemo njihovo pismo namjere.  

- Radi se na tome da bi se poslovne zone u kojima je uglavnom zemljište u vlasništvu RH 
aktivirale, da bi se zemljište iz vlasništva RH prebacilo na Grad Delnice kako bismo mogli 
dalje poduzetnicima vršiti prodaju. Podnesen je upit od Agencije vezano uz zonu V3 i Kendar 
gdje je Palfinger koji bi se proširio na zemljište u vlasništvu RH. Zakon o unapređenju 
poduzetničke infrastrukture dao je limite u kojim slučajevima se može podnijet zahtjev za 
darovanje zemljišta i rečeno je da država daruje zemljište JLS ako je 66 % te zone aktivno i 
radi se na proširenju za tih 33 %. Vidjet će se što će s time biti, odgovor će se Agenciji poslati. 
Aktivno se radi na tome da se pokuša zona Palfingera srediti i prodati im kako bi išli na 
proširenje. 

 
TOMISLAV MRLE 

- aktivnosti su više-manje redovite,  uz redovne tajničke poslove koji se obavlja dovršeni su svi 
zapisnici sa sjednica kolegija, vijeća, vijeća za prevenciju kriminaliteta. Sad se može redovito 
odrađivati posao. 

- Elementarna nepogoda – prošli tjedan je u pisarnici bilo poprilično puno ljudi s obzirom na 
prijavu štete (telefonskih i fizičkih prijava) tako da su i djelatnici i volonteri maksimalno 
angažirani oko toga. 

- Kolegica Sanda Bubanj odrađuje imovinsko pravne poslove – priprema materijale za sjednicu 
Vijeća vezano za zaštitu i spašavanje. 

- Radi se na rješavanju imovinsko pravnih poslova vezanih uz cestu i mrtvačnicu u Hrvatskom, 
iseljavanje Roma u Gustom Lazu, raskidu ugovora o najmu stana i slično. 

- Martina Petranović je najveći dio vremena radila različite izvještaje prema Županiji kao 
primjerice „Prvi koraci u prometu“, popunjavanje podataka za Plan mreže dječjih vrtića, 
podaci o socijalnoj skrbi potrebni Centru za socijalnu skrb, Grad umjetnika – Grad Vukovar – 
projekt svijet mira i slično. 

- Osobno je radio na pripremanju sjednice za Odbor za suradnju, sigurnost i lokalnu 
samoupravu te Odbor za gospodarstvo. 

- Kontakt se vodi s Konzervatorskim odjelom u Rijeci a vezano za proglašenje Damskog mosta 
kulturnim dobrom. 

- Kontaktira se s Udrugom gradova vezano za obuku vijećnika i ponuditelja u Gradu 
Delnicama. 

- Treba istaknuti nekoliko kapitalnih stvari koje su odrađene a to je: gotov je materijal za Vijeće 
za prevenciju kriminaliteta koje je odaslano Policijskoj postaji i gradonačelniku; završena je 
Odluka o kriterijima za ostvarivanje financijskih potpora za programe i projekte udruga 
mladih ili udruga za mlade i udruga čija je djelatnost kultura te čija je djelatnost tehnička 
kultura na području Grada što je prilično obiman materijal koji će danas biti dostavljen kao 
radni materijal. Izrađen je i Plan rada Stručne službe za obavljanje poslova gradonačelnika, 
uprave i samouprave. 

- Ovoga tjedna bilo je aktivnosti s gradonačelnikom i predsjednicom Gradskog vijeća vezano uz 
sjednicu Gradskog vijeća koja će najvjerojatnije biti 6. 3. Dnevni red je složen i može se reći 
da je u narednom periodu to jedna od glavne aktivnosti Službe. 
 



Gordana Piskač zatražila je pojašnjenje vezano uz natječaj ARTUR. Radi se o promociji 
turizma, to je objekt kojim upravlja GSC, a grad daje podršku i potpisat će svaku potporu koju će 
trebati. Stoga će se provjeriti tko može dati prijavu. 
 

Katarina Mihelčić zamolila je da se napravi popis svih onih koji su se posebno angažirali kako 
bi nam pomogli u elementarnoj nepogodi, jer bi bio red zahvaliti se tim ljudima.  

Idući tjedan najavljeno je osnivanje Komisije za zelene površine i park. Napravljena je velika 
šteta i treba vidjeti kako će se sve napraviti, a i prilika je da se sve bolje počisti i napravi kako treba. 

Sve poziva na koncert za Valentinovo koji će se održati u nedjelju. 
 
 
 
 
Dovršeno u 8,55 
 
 
 
 
Napisala       Zamjenica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar      Katarina Mihelčić 

 
 

 
 
 
 
 


